
 
 

 

 
 
 
Številka: 011-1/2022 
Datum:   
 
Skrajšani zapisnik  
 
Predlog skrajšanega zapisnika 19. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina, ki je bila 30. 
januarja 2025, s pričetkom ob 15.30. Seja je potekala v sejni sobi občinske uprave. 
 
Sejo je vodil Tadej Beočanin, župan Občine Ajdovščina.   
 
Prisotni člani sveta: 
- od 26 članov prisotnih 24 članov, opravičeno odsotna Jožko Premrn in Mojca Ferjančič   

 
Ostali prisotni: 

− Mojca R. PLANINC, občinska uprava 

− Zlata ČIBEJ, občinska uprava 

− Katarina AMBROŽIČ, občinska uprava 

− Janez FURLAN, občinska uprava 

− Eliana HUMAR, občinska uprava 

− Peter KETE, občinska uprava 

− Elisa DEDIĆ, občinska uprava 

− Nastja ZADRAVEC, občinska uprava  

− Jasmina SERAŽIN, občinska uprava 

− Matevž BRATAŠEVEC, občinska uprava  

− Ana ŠTOKELJ, Primorski val 
 
K 1. točki dnevnega reda 
Potrditev dnevnega reda 
 

Predsedujoči je pozdravil vse prisotne in vprašal, če želi kdo razpravljati glede dnevnega 

reda seje.  

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje.  

H glasovanju se je prijavilo 22 svetnikov. ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je 

ugotovil, da je sprejet naslednji  

 

 

 

 



DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev dnevnega reda; 

2. Potrditev zapisnika 17. redne seje in potrditev poročila o izvajanju sklepov 17. redne seje; 

3. Informacije;  

4. Vprašanja in pobude;  

5. Odlok o spremembah Odloka o turistični in promocijski taksi v Občini Ajdovščina – 1. 

obravnava;  

6. Pravilnik o uporabi in subvencioniranju uporabe Dvorane prve slovenske vlade v Ajdov-

ščini – 1. obravnava; 

7. Pravilnik o sofinanciranju prireditev v občini Ajdovščina – 1. obravnava; 

8. Ceniki komunalnih storitev:  

- oskrbe s pitno vodo, 

- oskrbe s pitno vodo – posebne storitve, 

- odvajanja in čiščenja odpadnih voda, 

- odvajanja in čiščenja odpadnih voda – posebne storitve, 

- zbiranja komunalnih odpadkov, 

- odvoza odpadnih sveč, 

- povezanih z greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami, 

- 24 urna pogrebna služba; 

9. Letni program športa v občini Ajdovščina za leto 2025; 

10. Okvirni letni program dela Občinskega sveta Občine Ajdovščina za leto 2025; 

11. Poročilo Nadzornega odbora Občine Ajdovščina o opravljenem nadzoru poslovanja KS 

Budanje, KS Otlica-Kovk, KS Vrtovin in Občine Ajdovščina v letu 2023; 

12. Odločitev v zvezi z nasprotjem interesov; 

13. Imenovanja:  

- soglasje – imenovanje direktorja Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in Vipav-

ska dolina, 

- soglasje – imenovanje direktorja Lavričeve knjižnice Ajdovščina, 

- mnenje – imenovanje ravnatelja Osnovne šole Danila Lokarja Ajdovščina; 

14. Odvzemi statusa javno dobro. 

 
 
K 2. točki dnevnega reda 
Potrditev zapisnika 18. redne seje in potrditev poročila o izvajanju sklepov 18. redne seje  

 

Predsedujoči je odprl razpravo o zapisniku in poročilu. Ker ni želel nihče razpravljati, je 

predsedujoči predlagal glasovanje o zapisniku 18. seje, ter o poročilu o izvajanju sklepov 18. 

redne seje.  

 

»Sprejme se zapisnik 18. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina.«  

  

 H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je 

ugotovil, da je zapisnik sprejet. 

 

 



Predsedujoči je predlagal glasovanje o poročilu o izvajanju sklepov 18. redne seje.  

 

»Sprejme se Poročilo o izvajanju sklepov 18. redne seje.« 

 

 ZA je glasovalo 24 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je poročilo sprejeto. 

 

 

K 3. točki dnevnega reda 
Informacije 
 

Predsedujoči je vprašal, ali ima kdo kakšno vprašanje v zvezi s posredovanim gradivom 

pri tej točki.  

 
K 4. točki dnevnega reda 
Vprašanja in pobude  
 
VILKO BRUS je vprašal, kako poteka prodaja delnic Primorske Hranilnice Vipava. Ali je sodišče 
postopek ustavilo? Podal je pobudo, da Občinski svet oziroma Občina Ajdovščina naredi, kar je 
v njeni moči, da se izpelje postopek o popolni ukinitvi petard in pirotehničnih sredstev. Tretje 
vprašanje je vezano na prostorske plane. Neuradne informacije so, da zadeve v zvezi s 
sprejemom Odloka o spremembah in dopolnitvah Občinskega prostorskega načrta OPN SD1-1 
stojijo, ker naj bi imel izvajalec težave. Občanom dolgujemo pojasnila v zvezi s spremembo 
časovnice, ki je vezana na sprejem prostorskega akta.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da postopek prodaje poteka. Občina Ajdovščina je izdelala cenitev 
za delnice, na podlagi cenitve se je oblikovala prodajna cena delnic in jih skladno z internimi 
postopki v Primorski hranilnici ponudila v odkup solastnikom. Na ponudbo se je odzvalo več 
solastnikov. Po pravilih, ki veljajo pri Primorski hranilnici, bi morala Občina Ajdovščina po 
njihovih deležih odprodat svoj delež vsem interesentom v prvem krogu prijav. Od tu naprej sta 
obstajali dve poti – ali se proda po ceni (nižji) ali pa se ponovi postopek in proda po višji ceni. 
Tako je bila ustavljena prva prodaja in sklenjena odločitev, da se deleža ne bo prodalo. 
Ponovljen je bil postopek prodaje po višji ceni. Nekaj solastnikov se je odločilo za tožbo, češ da 
bi se delež moral prodati po prvotno določeni ceni. Trenutno se odloča, ali prodat po prvotni 
ceni ali po drugi predlagani. Škoda v postopku ni nastala. Glede petard (pirotehnični sredstev) 
se bo preverilo.  
 
VALENTIN KRTELJ je postavil naslednja vprašanja: Kako poteka adaptacija stare mrliške vežice v 
Ajdovščini (obstaja načrt)? Kako poteka ureditev na ulici Quiliano – cesta proti Gradišču? 
Podana je že bila pobuda za ureditev manjše čakalnice nasproti Zavoda za gozdove na cesti proti 
Lokavcu – ali se je že kaj pričelo urejati? Zakaj je odpadel festival Ale v Pale?  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je bila izvedena sanacija vežice. Ajdovsko pokopališče je v 
projektiranju, pridobljena evropska sredstva. Širitev pokopališča je načrtovana v tem letu. Stara 
vežica nima funkcije. Projekt ureditve ceste, ki Quiliano/Gradišče ni več aktualen (pred koncem 
leta ne bo izvedbe). Aktivnosti za ureditev manjše čakalnice nasproti Zavoda za gozdove se še 
ne dogajajo. Razlog za odpoved festivala Ale v Pale ni poznan.  
 



HARIJ BAT je opozoril na težavo na pokopališču Vipavski Križ za čas pogrebov. Moteče je, ko 
letala »brenčijo« med pogrebno slovesnostjo. Ali bi se dalo urediti, da bi to težavo odpravili? 
Naslednja težava, ki jo je izpostavil, so smeti v vodotokih Jevšček, Vipava. Potrebno bi bilo to 
počistiti.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bosta pobudi posredovani naprej.  
 
ANGEL VIDMAR je opozoril na razpadajoči objekt, ki je 150 m od novo urejene vodarne pri izviru 
Hublja (kjer je bila urejena okolica, sezidani kamniti podporni zidovi, obnovljena ograja čez 
mostiček, parkirni prostori). V objektu oziroma ruševinah so kosovni odpadki in smeti, objekt 
stoji ob javni poti in predstavlja nevarnost za obiskovalce /sprehajalce. V čigavi lasti je objekt? 
Po občinskem odloku o javnem redu, miru in zunanjem videzu naselij mora lastnik odstraniti 
odpadke in poskrbeti za varnost objekta.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se bo preverilo.  
 
MIHA KAPELJ je opozoril na smeti, ki se nalagajo v Obrtni coni pod letališčem. Prosil je, če lahko 
Komunalno stanovanjska družba Ajdovščina to uredi. Enak problem predstavljajo smeti na 
območju pozidave Ribnik SB 2 (od Mercator centra proti Vipavi). Ali se lahko počisti?  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bosta pobudi predani naprej v reševanje.  
 
JANEZ TRATNIK je opozoril na problematiko umazanih cestišč (prejel je več telefonskih klicev na 
to temo). Kdo je odgovoren za čiščenje le teh (kamioni precej mažejo cestišča)? Kdo je 
odgovoren za občinske ceste? Ali prejme nekdo, ki za seboj pusti umazano cestišče, kazen? Na 
inšpektorja se ne gre zanašati.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bo uprava podala pisni odgovor.  
 
KRISTJAN BRATOŽ je povedal, da se je nanj obrnil kmetovalec Damjan Slejko iz Velikih Žabelj 
glede protivetrnih zasaditev. Prebral je pismo kmetovalca, v katerem navaja, da nekaj zasaditev 
protivetrnih pasov poteka po dovoznih poteh in poteh, ki so namenjene vzdrževanju jarkov.  
Dela zasaditve ne potekajo, kot je bilo dogovorjeno, zato prosi, da se ustavijo. Dostopne poti so 
bile projektirane za mehanizacijo v osemdesetih letih (cca. 3 m), danes se uporablja širša 
mehanizacija in pojavile se bodo težave, če se protivetrne mejice zasadi na te omenjene 
parcele.   
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je na terenu prišlo do ugotovitev, da nekaterih protivetrnih 
pasov ni mogoče posaditi, ker bi zasaditev posegala na območje cest oz. dovoznih poti. Tam se 
pasov ni in ne bo zasadilo. Te stvari so postale jasne šele pri zakoličenju na terenu. Do sedaj je 
bilo 25 % površin odmerjenih in v tem delu se je štiri pasove opustilo, ker se je ugotovilo, da bi 
to povzročilo več škode kot koristi. Stvari se na terenu usklajujejo s kmetovalci in lastniki 
zemljišč. Vse sporočene pripombe so bile odpravljene. Ne obstaja razlog, da bi se dela 
ustavljala.   
 
UROŠ ŠTOR je navedel nekaj že izpostavljenih točk, ki so nevarne in ogrožajo cestno prometno 
varnost, in sicer na regionalni cesti Ajdovščina–Dobravlje v naselju Cesta pri odcepu za Lokavec, 
naslednja točka je na koncu naselja Cesta pri odcepu za Stomaž, ter tretja točka pred Osnovno 
šolo v Dobravljah. Ali se je že kaj urejalo? Prav tako je izpostavil most v čez Vrnivec. Gre za most, 



kjer je bilo povzročenih že veliko prometnih nesreč, tudi takih s smrtnimi izidi – ali se lahko most 
popravi tako, da bo varen in ne bo povzročal smrtne nevarnosti za voznike?  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da so vse navedene ceste državne. Občina bo stopila v stik z 
vzdrževalcem oz. Direkcijo za infrastrukturo. Glede zavijalnih pasov – država jih je že 
identificirala in so del DIIP projekta, ki je že sprejet in potrjen s strani države (Direkcija za 
infrastrukturo), projekt se pa še ni pričel izvajati (zajeti so vsi zavijalni pasovi od Ajdovščine do 
Črnič).  
 
DEJAN ŠKVARČ je vprašal, kakšna so merila za razporejanje občinskih sredstev kulturnim 
društvom (po navadi je bilo manj sredstev namenjenih kulturi kot športu)? Kakšna je zadnja 
informacija glede sanacije stadiona oz. reflektorjev?   
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je v proračunu za leto 2025 zagotovljeno bistveno več sredstev 
za kulturno dejavnost – 30 % več. Podlaga za razporejanje sredstev Pravilnik, ki je bil sprejet na 
Občinskem svetu. Skladno s tem Pravilnikom se sredstva razdeljuje. Ni bistvene razlike med 
zagotovljenimi sredstvi za kulturna oz. športna društva. Z izvajalcem je bil podaljšan rok za 
izvedbo do konca aprila, takrat naj bi bili postavljeni reflektorji.  
 
K 5. točki dnevnega reda 
Rebalans proračuna Občine Ajdovščina za leto 2025 – 1. obravnava  
 
TADEJ BEOČANIN je podal uvodno obrazložitev.  

MIHA KAPELJ je povedal, da so Odbor za finance in premoženjske zadeve, Odbor za družbene 
zadeve, Odbor za urejanje prostora in varstvo okolja, Odbor za gospodarstvo in gospodarske 
javne službe ter Komisija za kmetijstvo na skupni seji dne, 22. 1. 2025,  obravnavali besedilo 
predlaganega Rebalansa proračuna Občine Ajdovščina za leto 2025 se strinjajo z njegovo 
vsebino. Zato Občinskemu svetu Občine Ajdovščina predlagajo, da ga obravnava in sprejme.  
 
ADAM RASPOR je povedal, da je potrebno omogočiti pokop vsem na enak način. Pri svetniški 
skupini Nove Slovenije ne vidijo potrebe, da bi ločevali pokope glede na versko pripadnost. 
 

TADEJ BEOČANIN je povedal, da je pokopališče v projektiranju. Predlog je bil posredovan na 

Krajevno skupnost Ajdovščina. O podanem predlogu se lahko še pogovori.  

 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se Sprejme se Rebalans 
proračuna Občine Ajdovščina za leto 2025 v I. obravnavi. Hkrati z Rebalansom proračuna za leto 
2025 se sprejemajo: Načrt razvojnih programov za obdobje 2025-2029, Sprememba 
kadrovskega načrta OU OA za leti 2025 in 2026, Sklep o spremembi sklepa o organiziranju in 
pričetku delovanja javne blagajne, Rebalans poslovno finančnega načrta JSS OA za leti 2025 in 
2026, Sklep o spremembah in dopolnitvah Sklepa o sprejetju načrtov ravnanja s stvarnim 
premoženjem OA za leti 2025 in 2026. 

 H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep sprejet. 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme Rebalans 
proračuna Občine Ajdovščina za leto 2025 v II. obravnavi. 



 ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

K 6. točki dnevnega reda 
Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda Osnovna 
šola Danila Lokarja Ajdovščina – 1. obravnava 
 
KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev.  
 
VILKO BRUS je povedal, da je Odbor za družbene zadeve na 18. redni seji dne, 22. 1. 2025,  
obravnaval besedilo Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Danila Lokarja Ajdovščina in k predlaganemu besedilu 
podal pozitivno mnenje, zato Občinskemu svetu Občine Ajdovščina predlaga, da ga v prvi 
obravnavi sprejme. 
 
  Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme Odlok o 
dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda Osnovna šola Danila 
Lokarja Ajdovščina v I. obravnavi. 

 H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep sprejet. 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se izvede II. obravnava Odlok 
o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda Osnovna šola 
Danila Lokarja Ajdovščina v enakem besedilu, kot je bil sprejet v I. obravnavi. 

 ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme Odlok o dopolnitvi 
Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda Osnovna šola Danila Lokarja 
Ajdovščina v II. obravnavi. 

 ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

K 7. točki dnevnega reda 
Letni načrt varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami Občine Ajdovščina za leto 2025  
 
MATEVŽ BRATAŠEVEC je podal uvodno obrazložitev. 

 
IGOR ČESNIK je povedal, da je na 16. redni seji dne 22. 1. 2025 Odbor za okolje in prostor 
podal pozitivno mnenje k Sklepu o sprejemu Letnega načrta varstva pred naravnimi in drugimi 
nesrečami Občine Ajdovščina za leto 2025, št.: 842-1/2025, januar 2025, ter predlaga, da ga 
Občinski svet Občine Ajdovščina sprejme.  
 
VILKO BRUS je povedal, da se s sistemom ne strinja. Poti so zaraščene, ne sme se delati novih 
požarnih/gozdnih poti. V primeru večjega požara se bo zgodila katastrofa. Glasoval bo proti 
dokumentu, čeprav se z ostalimi predlogi znotraj dokumenta, strinja.  
 



TADEJ BEOČANIN je povedal, da se skuša zagotoviti čim večjo stopnjo požarne varnosti. Prejeti 
pogoji okrog vzpostavljanja novih požarnih poti so nerazumni. S tem je bilo seznanjeno tudi 
resorno ministrstvo. Pričakuje se ustrezno rešitev s strani ministrstva.  
 
VALENTIN KRTELJ je povedal, da ni škoda denarja, da se te službe čim bolj opremlja. Starejši 
stanovanjski objekti so brez požarnih stopnic. Slednje bi morali urediti, prav tako čim bolj 
posodobiti opremo.  
 
JANEZ TRATNIK je vprašal, kdo so t.i. pripadniki civilne zaščite?  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da gre za splošno uporabljen termin za vse službe v okviru civilne 
zaščite.  
 
MATEVŽ BRATAŠEVEC je povedal, da so to pripadniki štaba Civilne zaščite Občine Ajdovščina in  
člani službe za podporo štaba Civilne zaščite Občine Ajdovščina (8+6).  
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da bi pričakoval, da bi v tem dokumentu omenili težave, ki jih imamo 
s protipožarnimi potmi.    
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se strinja s pobudo, da se težave zapiše v tovrstne dokumente, 
ki se jih bo pripravljalo od leta 2026 naprej.  
 
HARIJ BAT je izrazil skrb za primer požara v Vipavskem Križu. Kako bo prišel gasilski tovornjak 
do požara, če je zaparkirana ulica?  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da mora to informacijo podati poveljnik.  
 
  Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme Letni načrt 
varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami Občine Ajdovščina za leto 2025, št.: 842-1/2025, 
januar 2025, ki je priloga tega sklepa. 

 H glasovanju se je prijavilo 23 svetnikov. ZA je glasovalo 22 svetnikov, PROTI je glasoval 
1. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

K 8. točki dnevnega reda 
Srednjeročni načrt nabave gasilskih vozil  

MATEVŽ BRATAŠEVEC je podal uvodno obrazložitev. 

 

IGOR ČESNIK  je povedal, da je na 16. redni seji dne, 22. 1. 2025, Odbor za okolje in prostor 
podal pozitivno mnenje k Sklepu o sprejemu Srednjeročnega načrta nabave gasilskih vozil, št.: 
845-3/2018, januar 2025, ter predlaga, da ga Občinski svet Občine Ajdovščina sprejme.  
 
JANEZ TRATNIK je povedal, da pozdravlja idejo. Želel bi, da so navedeni viri financiranja, ker v 
tem dokumentu niso. Prav je, da bi bilo razvidno, da obstaja dogovor, da 20 % stroška nabave 
vozila nosi društvo samo.  



TADEJ BEOČANIN je povedal, da ni temu tako v vseh primerih – zelo različne so konstrukcije od 
projekta do projekta. V primeru nabave vozila v Selu je celoten strošek pokrilo Prostovoljno 
gasilsko društvo Selo. To ni pravilo, ki velja.  
 
VALENTIN KRTELJ je povedal, da Gasilsko reševalni center Ajdovščina opravlja tudi intervencije 
v tunelih, nima pa za ta namen ustreznega vozila. Ali lahko Občina Ajdovščina apelira na državo, 
da bi se to vozilo nabavilo?  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da so bile že podane pobude na Dars in na Upravo Republike 
Slovenije za zaščito in reševanje.  
 

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme Srednjeročni 

načrt nabave gasilskih vozil, št.: 845- 3/2018, januar 2025, ki je priloga tega sklepa. 

 H glasovanju se je prijavilo 22 svetnikov. ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je 

ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 
K 9. točki dnevnega reda 

Sklep – dopolnitev sklepa o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki Osnovne šole Danila 

Lokarja Ajdovščina  

KATARINA AMBROŽIČ  je podala uvodno obrazložitev.  

MIHA KAPELJ je povedal, da sta Odbor za finance in premoženjske zadeve ter Odbor za 

družbene zadeve na skupni seji dne, 22. 1. 2025, obravnavala besedilo Sklepa – dopolnitev 

sklepa o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki Osnovne šole Danila Lokarja Ajdovščina 

in k predlaganemu sklepu podala pozitivno mnenje, zato Občinskemu svetu Občine Ajdovščina 

predlagata, da ga sprejme. 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme naslednji sklep:  

 »Dopolni se sklep Občinskega sveta Občine Ajdovščina, številka 41032-15/2022, z dne 

10. 4. 2024 o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki Osnovne šole Danila Lokarja 

Ajdovščin iz leta 2023 in preteklih let, in sicer: neporabljena sredstva v letu 2024 iz 

ugotovljenega presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2023 in preteklih let, se nameni za nakup 

tračnega pomivalnega stroja v šolski kuhinji.«  

  H glasovanju se je prijavilo 23 svetnikov. ZA je glasovalo 23 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je predlagani sklep, sprejet.  

 

K 10. točki dnevnega reda 

Sklep o določitvi plačnega razreda direktorice Pilonove galerije Ajdovščina  

KATARINA AMBROŽIČ  je podala uvodno obrazložitev.  

VILKO BRUS je povedal, da je Odbor za družbene zadeve na 18. redni seji dne, 22. 1. 2025, 
obravnaval Sklep o določitvi plačnega razreda direktorice Pilonove galerije Ajdovščina in k 
predlaganemu sklepu podal pozitivno mnenje, zato Občinskemu svetu Občine Ajdovščina 
predlaga, da ga sprejme. 



 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da naslednji sklep:  

 »Delovno mesto direktorice Pilonove galerije Ajdovščina se, od 1. 1. 2025 dalje, na 

podlagi kriterijev priloge III, Uredbe o plačah javnih uslužbencev plačne skupine B, uvrsti v 40. 

plačni razred za določitev osnovne plače.« 

 H glasovanju se je prijavilo 23 svetnikov. ZA je glasovalo 23 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 

K 11. točki dnevnega reda 

Pridobitve in odvzemi statusa javno dobro  

ELIANA HUMAR je podala uvodno obrazložitev.  

IGOR ČESNIK je povedal, da je na 16. redni seji dne, 22. 1. 2025 Odbor za okolje in prostor 
obravnaval pridobitve statusa javno dobro za 36 parcel z namensko rabo cesta, ki se nahajajo v 
različnih k.o., ter odvzem statusa javno dobro za 3 parcele, se nahajajo v k.o. Gojače in k.o. 
Vrtovin. Odbor za okolje in prostor podaja pozitivno mnenje k pridobitvi in odvzemu javnega 
dobra vseh zadevah, ter predlaga, da ga Občinski svet Občine Ajdovščina predlagani sklep 
sprejme.  
 
JANEZ TRATNIK je vprašal glede ceste pod zaporedno številko 15 (k.o. Križna Gora) – zakaj se 
bo uporabljala parcela in kakšna je zgodovina te parcele?  
 
ELIANA HUMAR je povedala, da tam poteka cesta.  
 

JANEZ TRATNIK je povedal, da je s strojem gospod naredil cesto. Zakaj želi občina vzpostaviti 
cesto?  
 
ELIANA HUMAR je povedala, da je smiselno, da se vzpostavi javno dobro.  
 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme naslednji sklep:  

»Nepremičninam iz spodnjega seznama se odvzame status javno dobro. 

Zap. št.  Šifra k. o. Naziv k. o. Št. parcele Št. zadeve 

1 2385 Gojače  1503/1 711-66/2024-5 

2 2385 Gojače 1504/1 711-66/2024-5 

3 2383 Vrtovin 2166/16 478-102/2024-5 

» 

  H glasovanju se je prijavilo 23 svetnikov. ZA je glasovalo 23 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 



 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme naslednji sklep:  

 »Nepremičnine iz spodnjega seznama pridobijo status javno dobro. 

Zap. 

št. 
Parcela 

Katastrska 

občina 

Vrsta 

rabe 
Podrobno 

1 1423/22 2393 Ustje cesta JP 502 132 Odcep Jovšček-Krožna 

2 1567/2 2394 Velike 

Žablje  

cesta LC 001063 Križišče Vrnivec Šmarje 

3 4108/4  2396 Šmarje Cesta LC 001122 Tevče-Vrtovče 

4 4108/6 2396 Šmarje Cesta LC 001122 Tevče-Vrtovče 

5 4125/2  2396 Šmarje Cesta  JP502151 Vidmarji-Tevče 

6 4262/2 2396 Šmarje cesta LC 001122 Tevče-Vrtovče 

7 3929/211 2396 Šmarje Cesta  LC 001122 Tevče-Vrtovče 

8 1985/2 2399 Planina Cesta  JP 502185 Odcep novo naselje 

9 97/4 2370 Dol-Otlica Cesta JP 502881 Pot  v dol. Čebejevec 

10 97/6 2370 Dol-Otlica Cesta JP 502881 Pot  v dol. Čebejevec 

11 354/2 2370 Dol-Otlica Cesta JP 502881 Pot  v dol. Čebejevec 

12 100/2 2370 Dol-Otlica Cesta JP 502881 Pot  v dol. Čebejevec 

13 100/3 2370 Dol-Otlica Cesta JP 502881 Pot  v dol. Čebejevec 

14 101/10 2370 Dol Otlica Cesta JP 502881 Pot  v dol. Čebejevec 

15 216/85 2392 Križna 

Gora 

Cesta  Brez kategorizacije 

16 467/4 2381 Lokavec Cesta LC 001151 Cesta- Lokavec 

17 468/2 2381 Lokavec Cesta  LC 001151 Cesta -Lokavec 

18 1303/2 2400 Slap Cesta  LC 001103 Planina-Križišče proti Gaberjam 

19 1305/2 2400 Slap cesta LC 001103 Planina-Križišče proti Gaberjam 

20 1568/4 2394 Velike 

Žablje 

cesta LC 001063 Križišče-Vrnivec-Šmarje 

21 1568/5 2394 Velike 

Žablje 

cesta LC 001063 Križišče-Vrnivec-Šmarje 

22 1016/1 2385 Gojače cesta LC 501101 Selo-Malovše 

23 1015/1 2385 Gojače cesta LC 501101 Selo-Malovše 



24 1088/1 2385 Gojače cesta LC 501101 Selo-Malovše 

25 1062/1 2385 Gojače cesta LC 501101 Selo-Malovše 

26 1013/4 2385 Gojače cesta LC 501101 Selo-Malovše 

27 1484/2 2385 Gojače cesta LC 501101 Selo-Malovše 

28 118/2 2398 Erzelj Cesta LC 001103 Planina-Križišče proti Gaberjam 

29 116/4 2398 Erzelj Cesta LC 001103 Planina-Križišče proti Gaberjam 

30 116/5 2398 Erzelj Cesta  LC 001103 Planina-Križišče proti Gaberjam 

31 1641/5 2391 Vipavski 

Križ 

cesta LC 001151 Cesta-Lokavec 

32 729/3 2388 Kamnje cesta LC 0011031 Potoče-Kamnje-Vrtovin 

33 729/5 2388 Kamnje cesta LC 0011031 Potoče-Kamnje-Vrtovin 

34 763/12 2388 Kamnje Cesta  LC 0011031 Potoče-Kamnje-Vrtovin 

35 1509/2 2381 Lokavec cesta LC 001211 Ajdovščina-Brod 

36 808/2 2373 Col Cesta  JP 502661 Malo Polje-Col 

» 

 

  ZA je glasovalo 23 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

K 12. točki dnevnega reda 

Imenovanja  

LJUBOMIR VIDRIH je podal uvodne obrazložitve Komisije za mandatna vprašanja in imenovanja.  

Mnenje – imenovanje direktorja Ljudske univerze Ajdovščina  

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme naslednji sklep:  

»Občinski svet Občine Ajdovščina daje pozitivno mnenje k imenovanju Eve Mermolja, 
Osek 4, 5261 Šempas za direktorico Ljudske univerze Ajdovščina.« 
 

 H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 

Imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v svet zavoda Doma starejših občanov Ajdovščina  

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme naslednji sklep:  

 »V svet zavoda Doma starejših občanov Ajdovščina se kot predstavnik lokalne skupnosti 

imenuje: Dvoršak Schweiger Andraža, Črniče 15 a, 5262 Črniče. Mandat člana sveta traja štiri 

leta in začne teči s konstitutivno sejo novega sveta zavoda.« 



  ZA je glasovalo 23 svetnikov, vzdržal se je 1 svetnik. Predsedujoči je ugotovil, da je 
predlagani sklep sprejet.  

 

Imenovanje  predstavnika uporabnikov/zainteresirane javnosti v svet zavoda Lavričeve knjižnice 

Ajdovščina  

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme naslednji sklep:  

 »Občinski svet Občine Ajdovščina v svet zavoda Lavričeve knjižnice Ajdovščina imenuje 

novega člana predstavnika uporabnikov oz. zainteresirane javnosti: Kobol Dominika, Vrtovin 73, 

5262 Črniče. Mandat imenovanega se izteče s potekom mandata celotnemu svetu zavoda.« 

 ZA je glasovalo 24. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoči predlagal, da se seja zaključi.   
 
Seja je bila zaključena ob 16.55 uri.  
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